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ΘΕΜΑ 1ο: 24ωρη απεργία, απεργία –αποχή, εξελίξεις και επόμενα βήματα 

Μετά την εισήγηση της Προέδρου, ακολούθησε συζήτηση στην οποία επισημάνθηκαν τα 

παρακάτω: 

Σχετικά με την 24ωρη απεργία, επισημάνθηκε η μεγάλη συμμετοχή των συναδέλφων/σσων 

σε όλα τα σχολεία της Νέας Σμύρνης. 236 απεργοί συνάδελφοι/σσες είναι ένας πολύ 

μεγάλος αριθμός για το σύλλογό μας, που σε ποσοστό επί του συνόλου των εκπαιδευτικών 

στα σχολεία είναι 70% (επί των μελών του Συλλόγου 93%). Μεγάλη ήταν και η πανελλαδική 

συμμετοχή, καθώς και η συμμετοχή στις συγκεντρώσεις. 

Στα σχολεία της Νέας Σμύρνης, η συμμετοχή ήταν ανάλογη της πρώτης εβδομάδας της 

μεγάλης απεργίας του 2006. Τα ποσοστά συμμετοχής (επί του συνόλου των εκπαιδευτικών) 

ήταν τα παρακάτω: 

1ο Δημοτικό 44% 

2ο Δημοτικό 73% 

3ο Δημοτικό 48% 

4ο Δημοτικό 73% 

5ο Δημοτικό 64% 

6ο Δημοτικό 48% 

7ο Δημοτικό 84% 

12ο Δημοτικό 82% 

13ο Δημοτικό 53% 

Δημ. Σχ. Αγίου Ανδρέα 87% 

1ο Νηπιαγωγείο 100% 

2ο Νηπιαγωγείο 100% 

3ο Νηπιαγωγείο 89% 

4ο Νηπιαγωγείο 100% 

5ο Νηπιαγωγείο 60% 

6ο Νηπιαγωγείο 50% 

7ο Νηπιαγωγείο 100% 

8ο Νηπιαγωγείο 38% 

9ο Νηπιαγωγείο 100% 



10ο Νηπιαγωγείο 75% 

11ο Νηπιαγωγείο 100% 

Η Δ Αθήνας, η οποία σε προηγούμενες απεργίες έδινε μονοψήφια νούμερα, έδωσε για την 

απεργία της 11/10 συνολικό ποσοστό 50%, επί 4.010 εκπαιδευτικών μισθοδοτούμενων από 

τη Δ Αθήνας, μέσα στους οποίους όμως, -κακώς-συνυπολογίζονται και όλες οι άδειες και 

όλοι οι αποσπασμένοι. 

Το ίδιο το Υπουργείο, ανακοίνωσε μόνο συνολικό ποσοστό Πρωτοβάθμιας-Δευτεροβάθμιας 

49%. Συνολικά, οι Ομοσπονδίες μιλούν για 100.000 απεργούς εκπαιδευτικούς και 25.000 

διαδηλωτές.  

Πρόκειται για μια μεγάλη ηθική νίκη των εκπαιδευτικών απέναντι στην πολιτική της διάλυσης 

της δημόσιας παιδείας που προωθεί το Υπουργείο.  

Η μεγαλειώδης συμμετοχή στην απεργία-αποχή και την 24ωρη απεργία, άνοιξε τα αυτιά των 

γονέων και κάποιες πόρτες στα ΜΜΕ. Τώρα είναι η ώρα για να ξεκινήσουμε καμπάνια 

ενημέρωσης των γονέων για να εξηγήσουμε τι σημαίνει αξιολόγηση-αυτονομία της σχολικής 

μονάδας, κατηγοριοποίηση των σχολείων και ότι αυτό είναι εις βάρος των μαθητών.  

Αποφασίστηκαν ομόφωνα:  

Να εκδοθεί γράμμα για τους γονείς 

Να προγραμματιστεί διαδικτυακή εκδήλωση με πρόσκληση προς τους γονείς.  

Να εκδοθεί ανακοίνωση χαιρετισμού της συμμετοχής /απολογισμού της απεργίας. 

Επειδή στη συνεδρίαση δεν υπήρξε απόφαση για το θέμα της επαναπροκήρυξης της 

απεργίας-αποχής, μετά από διαβούλευση που ακολούθησε, προστέθηκε στην ανακοίνωση η 

παρακάτω παράγραφος (κατά πλειοψηφία 4 υπερ-3 λευκά)  

 «Θεωρούμε, ότι υπάρχει δυνατότητα  της επαναπροκήρυξης της ΑΠΕΡΓΙΑΣ-ΑΠΟΧΗΣ από 

τις ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΕΣ. Καλούμε το ΔΣ της ΔΟΕ να εξαντλήσει τα νομικά περιθώρια για 

επαναπροκήρυξη της απεργίας-αποχής από την αξιολόγηση. Μέχρι την ολοκλήρωση των 

τυπικών διαδικασιών της ΔΟΕ, να δοθεί κατεύθυνση να μη γίνουν πουθενά Ειδικές 

Συνεδριάσεις, με την αξιοποίηση των επαναλαμβανόμενων διευκολυντικών στάσεων εργασίας. 

Καλούμε τους Συλλόγους Διδασκόντων να μην προχωρήσουν σε καμία συνεδρίαση και σε καμία 

κίνηση σχετική με την αξιολόγηση. Περιμένουμε συγκροτημένα τις οδηγίες της ΔΟΕ. Εάν σε 

κάποια σχολική μονάδα συγκληθεί η Ειδική Συνεδρίαση του Συλλόγου Διδασκόντων με θέμα 

την αξιολόγηση, να ενημερωθεί άμεσα το ΔΣ για να κηρυχτεί διευκολυντική στάση εργασίας 

μιας ώρας (13.15-14.00) για τη μη πραγματοποίησή του. » 

 

2. Τακτική Γενική Συνέλευση και εκλογές  

Έγινε ενημέρωση ότι: 



Α. Η Νέα ΚΥΑ με τίτλο « Έκτακτα μέτρα προστασίας της δημόσιας υγείας από τον κίνδυνο 

περαιτέρω διασποράς του κορωνοϊού COVID-19 στο σύνολο της Επικράτειας, για το 

διάστημα από το Σάββατο, 9 Οκτωβρίου 2021 και ώρα 06:00 έως και τη Δευτέρα, 25 

Οκτωβρίου 2021 και ώρα 06:00.», επιτρέπει τις εκλογές στα σωματεία. Εκτιμάται ότι και η 

επόμενη θα έχει το ίδιο περιεχόμενο, το οποίο είναι: 

(Σελίδα 65)  

4. Πάσης φύσεως γενικές συνελεύσεις δύνανται να διενεργούνται είτε με ηλεκτρονικά μέσα είτε 

δια ζώσης, σύμφωνα με το πρωτόκολλο των συνεδρίων (Παράρτημα 10) και με τήρηση των 

υγειονομικών μέτρων προστασίας [απόσταση ενάμισι (1,5) μέτρου μεταξύ των παρευρισκόμενων, 

αναλογία του ενός (1) ατόμου ανά πέντε (5) τ.μ., χρήση μάσκας και αντισηπτικού]. 

5. Εκλογές αιρετών εκπροσώπων και οργάνων διοίκησης, συμπεριλαμβανομένων και των εκλογών 

ανάδειξης αιρετών εκπροσώπων των υπαλλήλων του Δημοσίου στα υπηρεσιακά και πειθαρχικά 

συμβούλια, δύνανται να διενεργούνται είτε με ηλεκτρονικά μέσα είτε δια ζώσης, με την επίδειξη 

πιστοποιητικού εμβολιασμού ή νόσησης σύμφωνα με τις παρ. 2 και 3 του άρθρου 10, αντιστοίχως, 

η αρνητικού διαγνωστικού τεστ νόσησης για κορωνοϊό COVID-19 (PCR ή rapid test), σύμφωνα με 

την παρ. 3 του άρθρου 10. Σε κάθε περίπτωση, τηρούνται τα υγειονομικά μέτρα προστασίας 

[απόσταση ενάμισι (1,5) μέτρου μεταξύ των παρευρισκόμενων, αναλογία του ενός (1) ατόμου ανά 

πέντε (5) τ.μ., χρήση μάσκας και αντισηπτικού], καθώς και το πρωτόκολλο των συνεδρίων 

(Παράρτημα 10), εφόσον δεν υφίσταται ειδικότερη διάταξη στην παρούσα. 

Β. Υπάρχει ενημέρωση από τη ΔΟΕ ότι δεν πρόκειται να δοθεί νέα παράταση θητείας των 

διοικητικών οργάνων των συνδικαλιστικών οργανώσεων από το Υπουργείο Εργασίας και ότι 

θα πρέπει να πραγματοποιηθούν εκλογές για την ανάδειξη νέων ΔΣ. 

Γ. Το ΔΣ του Συλλόγου μας εκτιμώντας τα χρονικά περιθώρια αλλά και τις σχολικές 

αργίες, αποφάσισε ΟΜΟΦΩΝΑ την διεξαγωγή της Τακτικής Γενικής Συνέλευσης και των 

εκλογών την Τετάρτη 24 Νοεμβρίου. Θα γίνει αίτημα στη Δ Διεύθυνση για άδεια και θα 

εκδοθεί σχετική ανακοίνωση.  

 

3. Προβλήματα νηπιαγωγείων- Προβλήματα σχολείων 

Α. Προβλήματα Νηπιαγωγείων 

Έγινε ενημέρωση ότι η δραστηριοποίηση των νέων Συλλόγων Γονέων των Νηπιαγωγείων, σε 

συνδυασμό με τις πιέσεις από τις νηπιαγωγούς, φέρνουν κάποια αποτελέσματα σχετικά με 

τον εξοπλισμό σε παιδαγωγικό υλικό και υλικό υποδομής. 

Μεγάλα προβλήματα που παραμένουν προς επίλυση είναι: 

 Ο πλήρης εξοπλισμός των παραρτημάτων. 

 Τα σχολικά λεωφορεία. Δεν έχουν έρθει ακόμη από την Περιφέρεια. Υπάρχει κάποιο 

λεωφορείο του Δήμου που δεν εξυπηρετεί σωστά, αφού δεν κάνει στάσεις όπως είχε 
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προγραμματιστεί, αλλά παραλαμβάνει το πρωί τα παιδιά μόνο απέξω από τα 

νηπιαγωγεία-στο κυρίως κτίριο.   

 Τα στέγαστρα που πρέπει να μπουν στα παραρτήματα γιατί τα παιδιά είναι εκτεθειμένα 

σε ήλιο και βροχή. 

 Να λυθεί το πρόβλημα του τηλεφώνου στο παράρτημα της Δέγλερη. 

 Δεν έχει δοθεί ακόμη το επίδομα στις προϊσταμένες των παραρτημάτων.  

Β. Γενικά προβλήματα σχολείων 

 Δεν έχουν καλυφθεί όλα τα κενά. Περιμένουμε την τρίτη φάση πρόσληψης 

αναπληρωτών 

 Η Σχολική Επιτροπή έχει επιδοθεί σε ακραίες περικοπές και δεν αγοράζει αναλώσιμα 

και χαρτί φωτοτυπικού. Το αποτέλεσμα αυτής της τακτικής του Δήμου είναι ότι 

κάποια σχολεία αναγκάζονται να ζητήσουν χαρτί από τους γονείς. Είναι μια 

απαράδεκτη κατάσταση που μας γυρνάει χρόνια πίσω. Δεν πρέπει να αποδεχτούμε να 

πληρώνουν οι γονείς αυτά που οφείλει να παρέχει ο Δήμος.  

 Τελειώνουν οι συμβάσεις των Εργαζομένων Γενικών Καθηκόντων. Πρόκειται για την 

ετήσια επανάληψη της μεγάλης αδικίας εις βάρος αυτών των εργαζομένων και των 

σχολείων τους. Η σύμβαση με την οποία εργάζονται, μια σύμβαση ανακύκλωσης της 

ανεργίας, δεν επιτρέπει την επαναπρόσληψή τους.  

Για τα παραπάνω θα εκδοθούν ιδιαίτερες ανακοινώσεις.  

4. Παραίτηση μέλους ΔΣ/αντικατάσταση 

Παραιτήθηκε λόγω παραμονής στην οργανική της στον Ταύρο η συναδ. Τσαχουρίδου 

Κυριακή. Τη θέση της στο ΔΣ καταλαμβάνει η συναδ. Αθηνά Κρητικού.   

5. Συγχωνεύσεις σχολείων 

Έγινε ενημέρωση σχετικά με την προφορική εντολή του υπουργείου προς τις Διευθύνσεις για 

συγχωνεύσεις τμημάτων. 

Την Παρασκευή 8/10 στάλθηκε σε όλες τις Διευθύνσεις ΠΕ και ΔΕ ένα αρχείο XL με το 

οποίο το υπουργείο περιέγραφε ένα μεγάλο αριθμό συγχωνεύσεων τμημάτων. Το κριτήριο 

ήταν ότι συγχωνεύονται τμήματα με βάση τον αριθμό μαθητών, έτσι ώστε να γίνουν παντού 

25αρια. Πχ, έκτη τάξη στου Ζωγράφου με 50 παιδιά και 3 τμήματα, η εντολή είναι να 

γίνουν 2. Το Υπουργείο Παιδείας κινείται με μοναδικό κριτήριο να προσλάβει όσο το δυνατόν 

λιγότερους αναπληρωτές και να «μπαλώσει» με αυτό τον τρόπο κάποια από τα 6.000 κενά 

που υπάρχουν ακόμη σε ΠΕ και ΔΕ. Αδιαφορεί πλήρως για μια φορά ακόμη για την 



παιδαγωγική και τις ανάγκες των μαθητών/τριων, αναστατώνοντας τη ζωή τους μέσα στη 

χρονιά και αυξάνοντας τον αριθμό μαθητών/τμήμα εν μέσω πανδημίας. 

Στη Δ Αθήνας, από όσο γνωρίζουμε, υπάρχει σοβαρό ζήτημα συγχωνεύσεων στη 

Δευτεροβάθμια. Στην Πρωτοβάθμια, μέχρι στιγμής έχουμε κλείσιμο τμήματος σε ένα 

νηπιαγωγείο στη Γλυφάδα και ένα στον Αγ. Δημήτριο.  

Είμαστε σε επιφυλακή για το θέμα, αν χρειαστεί θα οργανωθεί κινητοποίηση.  

 

Παρόντες/παρούσες: Καραμπά Σοφία, Μαντζαβράκου Ανθή, Στεφάνου Αχιλλέας, Κουρκούνη 

Φωτεινή, Μπογιατζής Φίλιππος 

Το ΔΣ, εκτός των μελών του, παρακολούθησαν τρείς συνάδελφοι/σσες. 

 


